
 

 

RESTRICTED 

Grundejerforeningen Fredegaarden - Bestyrelsesmøde 20/4 2022 - Beslutningsreferat (referent: Rune) 
 
1. Konstituering: 
- Formand: Erik 
- Kasserer: Rune 
- Medlemmer: Claus, Kate 
- Bestyrelsen har i den kommende periode kun 1 suppleant: Mogens.  
- Der er behov for fornyelse i bestyrelsen og bestyrelsen vil frem til næste Generalforsamling forsøge aktiv 
hvervning. 
 
2. Seneste nyt: 
- Fjernvarmeplan med udrulning i vores område senest 2026 vedtaget i Vestforbrændingen, men forventes 
accelereret yderligere ifht. nationale planer. Bestyrelsen følger med og orienterer. Muligvis relevant 
eksternt indlæg på næste Generalforsamling. 
  
3. Økonomi: 
- Kasserer (Rune) vil have det som første prioritet at omlægge til nyt regnskabssystem, som vil kunne 
overdrages til fremtidig kasserer. Sandsynligvis Dinero og så vidt muligt den gratis version. Hvis der kommer 
udgifter i forbindelse med omlægning vil Bestyrelsen blive hørt. Omlægning og overdragelse vil blive aftalt 
med tidligere kasserer (Mogens), sandsynligvis hen over sommeren. Indtil omlægningen vil det nuværende 
regnskab ikke blive opdateret, men bestyrelsen vil blive orienteret ved væsentlige, ekstraordinære 
bevægelser.  
Bestyrelsen har aftalt følgende fordeling af opgaver der lå hos den tidligere kasserer: 
- Hjertestarter Kontaktpunkt -> Kasserer 
-  Forsikring Kontaktpunkt -> Formanden 
-  Medlemskartotek/oversigt -> Kasserer 
-  Velkomst til nye medlemmer -> Bestyrelsen (aftaler internt fra gang til gang) 
-  Kontant betaling af kontingent -> Kasserer 
 
4. Sommerfest: Erik kontakter festudvalget mhp. sommerfest 2022 (festudvalget bestemmer dato, 
foreningen dækker udgifter op til 6000,-) 
 
5. Jonstruplejren: Klima/Miljøudvalg og Økonomiudvalg har behandlet oplæg for Jonstruplejren der lægger 
op til max. 40.000m2 bebyggelse og max. 250 boliger. Næste skridt er rammelokalplaner/lokalplaner som 
forventes at komme i høring i andet halvår, hvor Grundejerforeningen i koordinering med 
Borgerforeningen forventer at skulle levere høringssvar. Trafikplan for Måløvgårdsvej er fremlagt og 
Borgerforeningen er i dialog med kommunen sammen med de omkringliggende grundejerforeninger.  
 
6. IAB 
 


